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                                                                  Protokół Nr XII/2024 
z XII sesji Rady Gminy Staroźreby, 

 która odbyła się w dniu 29 listopada 2024 r. 
 

 

W sesji uczestniczyli: 

 

1. Radni Gminy Staroźreby (obecnych 15 na ustawową liczbę 15 radnych); 

2. Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy Staroźreby, 

3. Pani Monika Grabowska – Skarbnik Gminy, 

4. Przedstawiciele Firmy Irbud, 

5. Mieszkaniec Gminy Staroźreby.  

 

Ad.1.  Otwarcie sesji –  29 listopada  2024 r. godz. 16.00 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy otworzył dwunaste posiedzenie dziewiątej kadencji 

Rady Gminy Staroźreby.  

Przewodniczący powitał radnych i gości uczestniczących w sesji.  

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z artykułem 20, ust. 1, punkt 1 b ustawy o samorządzie gminnym 

obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni otrzymali zawiadomienie  

o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad i projektami uchwał w ustawowym terminie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu).  

 

Uwag  do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do  radnych z pytaniem, o uwagi 

dotyczące protokołu numer X/2024. 

 

Pytań i uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 1 na XII  sesji Rady Gminy: 

Głosowanie nr 1 – przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy: 
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Protokół nr X/2024 został przyjęty większością głosów  i podlega publikacji w BIP. 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do  radnych z pytaniem, o uwagi 

dotyczące protokołu numer XI/2024. 

 

Pytań i uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 2 na XII sesji Rady Gminy: 

Głosowanie nr 2 – przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół nr XI/2024  został przyjęty jednogłośnie  i podlega publikacji w BIP. 

 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 14 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 1 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel wstrzymał się 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 
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Ad.4. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zachęcał radnych do korzystania z danych przez 

prawo  uprawnień.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację, zapytanie,  wygłosić oświadczenie.  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Rady w okresie między sesjami  

 

Pani Agnieszka Domańska – Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała Sprawozdanie 

Przewodniczącego z działalności Rady Gminy Staroźreby w okresie międzysesyjnym (od 18.10.2024 r.  

do 29.11.2024 r.). 

(Sprawozdanie Przewodniczącego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Pan  Grzegorz Dąbrowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że komisja  w okresie 

międzysesyjnym spotkała się dwukrotnie, tj.  8 i 25 listopada.  

Na  posiedzeniu w dniu 8 listopada  komisja zajęła się sporządzaniem protokołu pokontrolnego  

z przeprowadzonej kontroli stanu finansowego placówek oświatowych. Była to kontrola planowa.  

Ponownie komisja spotkała się 25 listopada, gdzie opracowano plan pracy komisji na 2025 rok. Na w/w 

posiedzeniu  komisja gościła przedstawicieli  klubów sportowych z terenu  gminy Staroźreby. 

Przedstawiciele klubów opowiedzieli  z czym się  borykają, jakie odnoszą sukcesy itd. Dyskusja była bardzo 

żywa. Komisja zajmowała się również analizą projektów uchwał, które stają na sesji. 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, 

wniosków i petycji o przedstawienie sprawozdania.  

 

Pan Jacek Jarco - Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji powiedział, że  na posiedzeniu 

w dniu 7 listopada komisja zajęła się rozpatrzeniem skargi, która wpłynęła do Rady Gminy.  

Komisja dokonała  analizy i podsumowania skarg i petycji, które wpłynęły do komisji w 2024 roku.  

Na w/w posiedzeniu komisja  opracowała  plan pracy komisji na 2025 rok.  

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji ds. budżetu, 

inwestycji i rolnictwa o przedstawienie sprawozdania. 

 

Pan Sławomir Mossakowski – Przewodniczący Komisji ds. budżetu, inwestycji i rolnictwa powiedział, 

że komisja spotkała się dwukrotnie tj. 4 i 27 listopada.  

Głównym tematem posiedzenia w dniu 4 listopada było przygotowanie propozycji wysokości stawek 

podatkowych na 2025 rok.  

W dniu 27 listopada komisja zaopiniowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej i projekt budżetu Gminy 

Staroźreby na 2025 rok.  

Komisja opracowała plan pracy na 2025 rok i zajęła się uchwałami, które będą głosowane na  sesji.  

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji ds. oświaty  

i spraw społecznych o przedstawienie sprawozdania. 
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Pan Krzysztof Sobiesiak – Przewodniczący Komisji ds. oświaty i spraw społecznych 

powiedział, że komisja spotkała się w dniu 25 listopada.  

Na posiedzeniu goszczono  przedstawicieli klubów sportowych działających na terenie gminy.  

Komisja opracowała plan pracy na 2025 rok oraz dokonała analizy projektów uchwał, które stają na sesji.  

 

Ad.6. Sprawozdanie Wójta z jego działalności w okresie między sesjami  

 

Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy w okresie od 21 października nadzorował realizację budżetu gminy, 

przygotowywał oraz prowadził postępowania o udzielenie zamówień publicznych, kierował nowymi 

inwestycjami na terenie gminy oraz rozstrzygał sprawy należące do Wójta kompetencji wynikających  

z przepisów prawa.  

W powyższym okresie, Wójt przeprowadził szereg rozmów telefonicznych oraz odbywał szereg licznych 

spotkań z mieszkańcami gminy, kierownikami rozpoczętych inwestycji, sołtysami, radnymi, organizacjami 

pozarządowymi działającymi na terenie  gminy, które dotyczyły między innymi realizowanych inwestycji  

w bieżącym roku, remontu pomieszczenia na potrzeby funkcjonowania Wirtualnej Strzelnicy, prac mających 

na celu budowę i wykończenie kompleksu kulturalno-oświatowego.  

Wójt powiedział, że sukcesywnie składane są wnioski o pozyskanie kolejnych dotacji dla gminy Staroźreby. 

Wójt nadzorował prace nad projektem budżetu na rok 2025, wydawał zarządzenia, które sukcesywnie 

pojawiają się w Biuletynie Informacji Publicznej.  

W okresie międzysesyjnym Wójt udzielił wywiadu dla Tygodnika Płockiego.  

W dniu 23 października Wójt uczestniczył w spotkaniu w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  

w Warszawie. Wspólnie z innymi przedstawicielami JST analizowano nowy wariant drogi S10.  

W październiku odebrano  wyremontowaną halę sportową w Szkole Podstawowej im. Zbigniewa 

Dłużniewskiego w Nowej Górze.  

W dniu 29 października Wójt  uczestniczył w oficjalnym oddaniu do użytku drogi powiatowej na odcinku 

Staroźreby - Sędek.  

Pod koniec października Wójt  wziął udział w dwudniowym spotkaniu w tzw. forum wymiany doświadczeń 

dla przedstawicieli jednostek samorządu terytorialnego. 

W listopadzie Wójt uczestniczył również  w Akademii Wójtów organizowanej przez Fundację Wspomagania 

Wsi.  

W listopadzie w związku z zaproszeniem Księdza Biskupa Szymona Stółkowskiego Wójt miał przyjemność 

wziąć udział w Bazylice Katedralnej w Płocku, we mszy świętej inaugurującej obchody 950-lecia istnienia 

diecezji płockiej.  

W dniu 11 listopada świętowano 106 rocznicę odzyskania niepodległości. Wspólnie z radnymi oraz druhami 

OSP, dyrekcją szkół, złożono kwiaty oraz zapalono znicze pod pomnikami upamiętniającymi bohaterów 

walczących o naszą ojczyznę. Następnie odbył się drugi bieg niepodległości na terenie gminy.  

W listopadzie został zakupiony nowy samochód niskoemisyjny marki Kia Niro Hybrid, który będzie służył 

ekodoradcy do pracy w terenie. Wartość samochodu wyniosła 147 477,00 zł.  

W listopadzie Wójt udzielił kolejnego wywiadu, tym razem dla portalu informacyjnego Info Płock TV.  

W dniu 20 listopada wspólnie z radnymi, pracownikami urzędu gminy, druhami i druhnami oraz 

mieszkańcami powitano nowy ciężki samochód ratowniczo-gaśniczy w jednostce OSP Staroźreby.  

W dniu 27 listopada wspólnie z pracownikiem urzędu gminy Wójt uczestniczył w szkoleniu dotyczącym 

obsługi i próbnych jazd testowych nowego pojazdu pozyskanego dla gminy, Mercedesa Evito. Jest to 

elektryczny bus, który zasili  mienie gminy.  

W dniu 28 listopada, Wójt uczestniczył w V Konwencie Samorządów Powiatu Płockiego.  

W dniu 29 listopada Wójt otworzył przetarg na zakup trzech autobusów niskoemisyjnych. Wpłynęły trzy 

oferty. Oferta pierwsza na kwotę 3 446 423,10 zł. Oferta druga na kwotę 3 375 132,30 zł.  Oferta trzecia na  
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kwotę 3 050 781,30 zł. Wójt poinformował, że tym samym zostanie rozpoczęte badanie 

ofert, zaś umowa z którymś z wykonawców,  powinna zostać podpisana na przełomie roku.  

 

Ad.7. Prezentacja, dyskusja i głosowanie nad uchwałami 

 

Pan Łukasz Kinalski – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił następujące  uchwały: 

 

a) Nr 58/XII/2024 w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Staroźreby z kontroli 

stanu finansowego placówek oświatowych na terenie Gminy Staroźreby  

za okres trzech kwartałów 2024 roku – druk nr 1; 

 

Pan Łukasz Kinalski – Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały.   

Przewodniczący powiedział, że uchwał jest 14. Wszystkie uchwały zostały  radnym przekazane do analizy. 

Uchwały były szczegółowo omawiane na wszystkich komisjach. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 3 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 3 – przyjęcie uchwały nr 58/XII/2024; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uchwała Nr 58/XII/2024 została przyjęta jednogłośnie  i podlega publikacji w BIP. 

 

b) Nr  59/XII/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  

i zwolnień w tym podatku na 2025 rok – druk nr 2; 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały. 

 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 
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Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 4 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 4 – przyjęcie uchwały nr 59/XII/2024; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uchwała Nr 59/XII/2024  została przyjęta większością głosów i podlega publikacji w BIP. 

 

c) Nr 60/XII/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

wprowadzenia zwolnień z podatku od nieruchomości  na 2025 rok obowiązujących na terenie Gminy 

Staroźreby  -  druk nr 3; 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 5 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 5 – przyjęcie uchwały nr 60/XII/2024; 

 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 14 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 1 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz wstrzymał się 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

BRAK GŁOSU 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 
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Uchwała Nr 60/XII/2024  została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP. 

 

d) Nr 61/XII/2024 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę obliczenia 

podatku rolnego na rok 2025 - druk nr 4; 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do uchwały, którą radnym 

dostarczono, były jeszcze informacje dodatkowe m.in. Opinia Mazowieckiej Izby Rolniczej. Opinia była 

pozytywna.  

Otwieram dyskusję czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos, zapytał Przewodniczący. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

    Wynik głosowania nr 6 na XII  sesji Rady Gminy: 

    Głosowanie nr 6 – przyjęcie uchwały nr 61/XII/2024; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uchwała Nr 61/XII/2024  została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP. 

 

e) Nr 62/XII/2024 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych gminy niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi – druk nr 5; 

 

 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

BRAK GŁOSU 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 
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Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał Wójta, czy dobrze rozumie, 

że my jako gmina z pieniędzy naszych wspólnych podatników będziemy  przelewać 

pieniądze za wywóz odpadów za ludzi, którzy systematycznie nie płacą tych opłat. W  jakiej wysokości  

to są środki, zapytał Przewodniczący. 

Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy Staroźreby wyjaśnił,  że jeśli w budżecie gminy powstanie 

niedofinansowanie ze środków, które powinny pochodzić od mieszkańców za gospodarowanie odpadów 

komunalnych, i w pewnym momencie powstanie  luka, czyli środki, które powinny wpłynąć,  nie wpłynęły,  

a wpłyną na przykład  w późniejszym terminie, ponieważ gmina musi wywiązać się ze swoich zobowiązań 

i musi zapłacić fakturę za  odpady  w danym miesiącu, a nie posiada  środków, więc  uchwała   pozwalała 

gminie pokrywać tą różnicę brakującą do czasu uzyskania  środków.  

Gmina  ściąga środki w formie windykacji. Czasami ktoś zapomni zapłacić, czasami ktoś ma gorszy miesiąc, 

nie ma pieniędzy. Ale w momencie gdy środki te wpłyną  na konto, gmina ma  możliwość pokrycia tych 

środków z własnych dochodów, wyjaśnił Wójt.  

Takich osób, które systematycznie nie płacą za odpady jest około 100 osób. Są to osoby, które nie płacą  

od początku polityki odpadowej.  Gmina próbuje windykować, ściągać. Są osoby  nie ściągalne, ani 

komornik, ani urząd skarbowy nie jest w stanie tych należności ściągnąć. A gmina ma  swoje zobowiązanie, 

za które musi zapłacić, dlatego taka uchwała jest  niezbędna.  

Ile wynosi te zobowiązanie w tym momencie? – zapytał Przewodniczący.   

Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy Staroźreby  odpowiedział, że  około 200 000,00 zł jest wszystkich 

zobowiązań, które nie wpłynęły jeszcze na  konto urzędu gminy. Jest to cały czas windykowane i  należność 

jest jakby płynna. W danym dniu potrafi się ona zmienić.  W każdym roku kwota ta oscyluje między 50 a 80 

tysięcy złotych. W pewnym momencie gdy osoba zacznie pracować, wtedy Urząd Skarbowy może ściągnąć 

należności. Jedna osoba potrafi mieć wystawionych kilka tytułów egzekucyjnych, wyjaśnił Wójt.  

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy za  zobowiązania w wysokości 

200 000,00 zł jest odpowiedzialne tylko te 100 osób?  

Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy Staroźreby  odpowiedział, że jest to  jakby,  część ściągalna, która 

zostanie uiszczona przez mieszkańców dobrowolnie, lub  w formie postępowania egzekucyjnego. Część tej 

kwoty jest raczej nie do odzyskania.  

Jak byśmy mieli procentowo to ująć?  W jakim procencie jest to ściągalne bądź nieściągalne? – zapytał 

Przewodniczący Łukasz Kinalski.  

Jest to bardzo trudne pytanie, odpowiedział Wójt.  Jest to mniej więcej 50 na 50.  

 

Wynik głosowania nr 7 na XII  sesji Rady Gminy: 

Głosowanie nr 7 – przyjęcie uchwały nr 62/XII/2024; 

 WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

BRAK GŁOSU 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 
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Uchwała nr 62/XII/2024 została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP. 

 

f) Nr 63/XII/2024 w sprawie uchwalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego na nieruchomości lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe – druk nr 6; 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 8 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 8 – w sprawie  uchwały nr 63/XII/2024; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uchwała Nr 63/XII/2024  została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP. 

 

g) Nr 64/XII/2024 w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki opłaty dla właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym - druk nr 7; 

 

 

 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 
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Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy – poprosił Wójta o krótkie 

zreferowanie uchwały.  

Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy Staroźreby  wyjaśnił, że radni wraz z uchwałą otrzymali 

uzasadnienie i załącznik, jak planowane jest funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami i odbiór  

odpadów. W uzasadnieniu, pokazane jest, jakie dochodzą   inne koszty, koszty administracyjne, koszty 

obsługi, koszty  innych rzeczy, koszty PSZOK-u, programu licencyjnego. Łączna wartość  to  ponad  

2  060 000,00 zł. Są to koszty jakie gmina Staroźreby planuje ponieść w 2025 roku na politykę odpadową. 

Na wzrost kosztów, składa się  wiele innych rzeczy, m.in. podniesienie najniższej krajowej.  Firmy   

w przyszłym roku spodziewają się drastycznych wzrostów.  Na terenie gminy wzrasta ilość  wytwarzanych 

odpadów. Z miesiąca na miesiąc,  z roku na rok,  odpadów jest coraz więcej. Jest to też spowodowane 

kilkoma czynnikami. Po pierwsze, zasobność portfela  mieszkańca. Po drugie, wielu  mieszkańców 

wymieniło piece. Wcześniej duża część mieszkańców paliła śmieci w piecach. Niemniej jednak ilość 

odpadów i tak  rośnie, wyjaśnił Wójt.  

W miesiącu listopadzie łączna ilość odpadów, gabaryty i wszystkie inne odpady komunalne,  

to prawie 200 ton. Są to bardzo duże ilości. Różnie się to waha.  W jednym miesiącu jest więcej, w innym 

miesiącu mniej.  Mieszkańcy zaczęli   produkować. więcej, w porównaniu  

z rokiem 2022-2023.  Praktycznie 80 000,00 zł gmina  musi „włożyć” w  politykę odpadową. Odzyskanie 

tego z powrotem do budżetu jest prawie niewykonalne, doprecyzował Wójt.  

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi  za obszerne wyjaśnienia  

i powiedział, że według podejmowanej uchwały 35,00 zł wyniesie od 2025 roku opłata dla tych, którzy 

segregują, ale nie kompostują. Natomiast dla tych, którzy  kompostują opłata wyniesie 28,40 zł. 

Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy Staroźreby  uzupełniając wypowiedz Przewodniczącego 

powiedział, że na tle powiatu gmina Staroźreby jest  w czołówce  gmin, w których cena za odpady jest 

prawie,  najniższa. Gminy, które muszą w tym roku podpisać nowe umowy,  ceny za odbiór odpadów od 

osoby są  wyższe, albo porównywalne do naszych. Gminy, w których umowy trwają, które zostały  

podpisane na rok lub na dwa lata,  ceny, są o złotówkę lub dwa złote niższe. Wszystkie te gminy, które  

muszą podpisać nowe umowy, mają ceny  dużo  wyższe np. w gminie Łąck jest to 40,00 zł i 33,00 zł,  

w gminie Wyszogród 34,00 zł i 33,00 zł, w gminie Mała Wieś  36,00 zł i 35,00 zł. We wszystkich gminach  

koszty odbioru odpadów rosną i to bardzo diametralnie. 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 9 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 9 – w sprawie  uchwały nr 64/XII/2024; 

 WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

BRAK GŁOSU 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 
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Uchwała Nr 64/XII/2024  została przyjęta jednogłośnie  i podlega publikacji w BIP. 

 

h) Nr 65/XII/2024  w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy w Smardzewie – 

druk nr 8; 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że w  regulaminie, w  paragrafie drugim, 

jest napisane, kto ma prawo korzystania z wirtualnej strzelnicy. Oprócz uczniów, organizacji 

pozarządowych, jest napisane, że mogą korzystać inne podmioty. Przewodniczący zapytał, czy chodzi  

o  osoby prywatne, fizyczne. Czy mieszkańcy gminy Staroźreb  będą mogli korzystać. W jaki sposób będzie 

można się zapisać na takie strzelanie? 

Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy Staroźreby wyjaśnił, że aby się umówić, należy zadzwonić do 

urzędu gminy. Po przyjęciu regulaminu na stronie urzędu gminy i na innych miejscach zwyczajowo 

przyjętych, zostanie zamieszczona informacja, że będzie można się umówić telefonicznie z pracownikiem. 

Zgodnie z projektem jest obowiązek przepracowania na strzelnicy minimum  40 godzin w miesiącu. Jest to 

minimalny obowiązek. Wójt powiedział, że na początku tych godzin będzie dużo więcej, ponieważ 

zainteresowanie będzie duże. Później będą się odbywały cykliczne szkolenia ze strażakami, z młodzieżą 

szkolną. Zapewne znajdą się mieszkańcy, którzy będą chcieli spróbować swoich sił.  Zostało 

przeszkolonych kilka osób na instruktorów. Są to pracownicy urzędu gminy, radni, pracownicy szkoły. Jest 

dosyć szeroka gama osób, które mają certyfikat i mogą prowadzić szkolenie, pracować z uczniami  

i z mieszkańcami, doprecyzował Wójt.  

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały.   

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 10 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 10 – w sprawie  uchwały nr 65/XII/2024; 

 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 



RADA GMINY STAROŹREBY 
ul. Płocka 18 

09-440 Staroźreby 

  
Biuro Rady Gminy                     radagminy@starozreby.pl tel. 24-266-30-90 
Przewodniczący Rady Gminy  przewodniczacy@starozreby.pl  

12 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uchwała Nr 65/XII/2024  została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP. 

 

 

i) Nr 66/XII/2024 w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym – druk nr 9; 

 
Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały.   

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 11 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 11 – w sprawie  uchwały nr 66/XII/2024; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uchwała Nr 66/XII/2024  została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP. 

 

j) Nr 67/XII/2024 w sprawie: uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego druk nr 10; 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 
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Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 12 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 12 – w sprawie  uchwały nr 67/XII/2024; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Uchwała Nr 67/XII/2024 została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP. 

 

k) Nr 68/XII/2024   w wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Staroźreby z Województwem 

Mazowieckim umowy w sprawie pomocy rzeczowej oraz określenia ramowych zasad współpracy  

i wzajemnych zobowiązań dla realizacji zadania rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 567 od km ok. 

22+850 do km ok. 29+300 w zakresie budowy drogi dla pieszych i rowerów oraz chodnika na terenie 

Gminy Staroźreby – druk nr 11; 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o zabranie głosu w sprawie uchwały. 

Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy Staroźreby powiedział, że w uchwale chodzi o zawarcie 

porozumienia pomiędzy Gminą Staroźreby a Zarządem Dróg Wojewódzkich, Sejmikiem Województwa 

Mazowieckiego w województwie mazowieckim, w sprawie przygotowania dokumentacji projektowej na 

budowę chodnika i ścieżki rowerowej na odcinku od Staroźreb do  Góry w ciągu drogi wojewódzkiej 567. 

Po rozmowach w Zarządzie Dróg Wojewódzkich przyjęto  koncepcję aby gmina Staroźreby przygotowała 

dokumentację projektową pod budowę. Gmina opłaci geodetę i przygotuje projekt budowlany w uzgodnieniu 

z MZDW, a MZDW wykupi ewentualne grunty pod poszerzenie. W terminie około 3 lat od przekazania 

kompletnej dokumentacji projektowo-technicznej zostanie wybudowana ścieżka pieszo-rowerowa.  

Wójt wyjaśnił, że projekt zawiera budowę od Staroźreb do skrętu na Ździar chodnika i od Góry do 

Marychnowa. W górze chodnik do stacji kontroli pojazdów, będzie dwustronny, aż do Marychnowa. 

Natomiast od Staroźreb do Ździara jednostronny.  

Jeśli Zarząd Województwa będzie miał więcej środków finansowych, istnieje możliwość połączenia  dwóch 

odcinków  przez Bromierzyk i Grabinę. Trudno powiedzieć na tym etapie czy  chodnik uda się wybudować 

w całości za jednym razem, czy zostanie ta inwestycja podzielona na dwie części. Gmina Staroźreby 

chciałaby dołożyć cegiełkę i zrobić dokumentację projektową. 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 
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Kwota przedsięwzięcia powinna oscylować w granicach około 200 000,00 zł. W granicach 

dwóch lat  powinno zająć zrobienie  samej dokumentacji. W zależności jaka firma będzie 

wykonywała prace, jaki będzie miała nakład pracy.  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że sam ZRID trwa teraz średnio około roku, a nawet półtora.   

Niemniej jednak,  takie działania trzeba podjąć, powiedział Wójt.  

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 13 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 13 – w sprawie  uchwały nr 68/XII/2024; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uchwała Nr 68/XII/2024  została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP. 

 

l) Nr 69/XII/2024 w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na terenie gminy Staroźreby - druk nr 12; 
 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 14 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 14 – w sprawie  uchwały nr 69/XII/2024; 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 
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Uchwała Nr 69/XII/2024  została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP.  

 

ł)   Nr 70/XII/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Staroźreby – druk nr 13; 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawie uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 15 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 15 – w sprawie  uchwały nr 70/XII/2024; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 
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Uchwała Nr 70/XII/2024  została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP.  

 

m) Nr 71/XII/2024 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2024 rok – druk nr 14; 
 
Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że do uchwały jest autopoprawka. 

Przewodniczący zapytał czy autopoprawka jest radnym znana?  

Nikt nie zgłosił wątpliwości.  

Przewodniczący powiedział, że autopoprawka była omawiana szczegółowo  na  komisjach. 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał jednak radnych, czy ktoś chciałby zabrać 

głos w sprawie uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

 

Wynik głosowania nr 16 na XII sesji Rady Gminy Staroźreby: 

Głosowanie nr 16 – w sprawie  uchwały nr 71/XII/2024; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uchwała Nr 71/XII/2024  została przyjęta jednogłośnie i podlega publikacji w BIP.  

 

Ad.8. Sprawy różne, wolne wnioski, zapytania publiczności 

 

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zapytał  czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos, 

coś zgłosić, zapytać. 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący stworzył listę mówców. 

Jako pierwszy głos zabrał – Adwokat, przedstawiciel Firmy Irbud.  

Adwokat wyjaśnił, iż swoją praktykę prowadzi w Poznaniu. Adwokat został poproszony przez właściciela 

Firmy Irbud, który jest właścicielem nieruchomości zlokalizowanych w gminie Staroźreby o przyjrzenie się 

WYNIKI GŁOSOWANIA 

ZA 15 

PRZECIW 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 

NIEOBECNI 0 

Lp. Nazwisko Imię Głosowanie 

 1. Dąbrowski Grzegorz za 

 2. Domańska Agnieszka za 

 3. Goszczyńska  Ewelina za 

 4. Jarco Jacek za 

 5. Kinalski Łukasz za 

 6. Klimek Katarzyna za 

 7. Krzemińska  Paulina za 

 8. Michalska  Jolanta za 

 9. Mossakowski Sławomir za 

10. Piotrowski  Marcin za 

11. Rębowska Małgorzata za 

12. Różycki  Patryk za 

13. Siedlich Daniel za 

14. Sobiesiak Krzysztof za 

15. Stradomska Anna za 
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kwestii wniosku złożonego  w ubiegłym miesiącu a który był rozpatrywany przez Radę. 

Dotyczy on zmiany,  przeznaczenia zagospodarowania dwóch działek położonych w gminie 

Dąbrusk.  

Adwokat powiedział, że właściciel Firmy Irbud od dwóch pokoleń prowadzi działalność wydobycia piasku 

dla potrzeb prowadzonej przez siebie działalności gospodarczej i budowlanej na tym terenie. Już jego ojciec 

użytkował te tereny i je stopniowo rekultywował.  

Adwokat wyjaśnił, że obszar działki wnioskowanej tj. 4 - 5 hektara. Wniosek był składany w związku  

z zamykaniem i rekultywacją działek położonych z lewej strony, od działek na których aktualnie prowadzona 

jest działalność wydobycia piasku.  

Zysk z eksploatacji odprowadzony do gminy w pierwszej połowie ubiegłego roku z tytułu podatku od 

nieruchomości, a także opłat związanych z wydobyciem, to  kwota 140 000 zł. Za pierwszą połowę  oraz za 

drugą połowę 2024 roku, opłaty zostaną uiszczone do gminy.  

Adwokat odnosząc się do potrzeb budżetowych gminy powiedział, że byłaby to kwota, która wystarczałaby 

na pokrycie np. niedopłat związanych z wywozem odpadów o których wcześniej mówił Wójt.   

Adwokat powiedział, że otoczeniem działek, których dotyczy wniosek właściciela Firmy Irbud są głównie 

pola i zabudowania ludzi, którzy prowadzą działalność rolniczą w okolicy. Głównymi zabudowaniami, które 

mają kontakt z tymi terenami są zabudowania gminy Dąbrusk.  

Podstawą odmowy, zmiany przeznaczenia, zagospodarowania tych działek była petycja sporządzona przez 

nieznanego autora, podpisana przez grupę osób, do których nazwisk nie ma dostępu. Są to mieszkańcy, 

miejscowości Dąbrusk, a znaczna jej część to mieszkańcy innych gmin, będących w znacznym oddaleniu 

od działek, których dotyczy wniosek.  

Z petycji wynika, że osoby,  których nazwiska nie  są  znane, sprzeciwiają się dalszemu poszerzaniu 

działalności, zarzucając wysuszanie wód gruntowych, oraz psucie dróg.  

Adwokat wyjaśnił, że będą starania o to,  aby ponownie wniosek wpłynął na obrady Rady w kolejnym 

miesiącu. Adwokat powiedział, że  załączone zostaną dokumenty, które zaprzeczają tezom, które  w petycji 

nie zostały poparte w żaden sposób.  

Celem właściciela Firmy Irbud nie jest poszerzanie prowadzonej przez niego działalności, ale po zamknięciu 

aktualnie funkcjonującej działki, która zostanie w pełni zrekultywowana będzie eksploatowany teren  

o powierzchni znacznie mniejszej, w granicach pięciu hektarów, która jest w trakcie rekultywacji.  

Raport geodezji, geodetów i ekspertów do spraw gospodarki wodnej, niezbędny do uzyskania koncesji, 

mówi, że działalność nie ma wpływu na poziom wód gruntowych i nie oddziałuje na możliwość prowadzenia 

działalności rolniczej na działkach sąsiednich. Wniosek i opinia będzie załączona do kolejnego wniosku, 

powiedział Adwokat.  

Właściciel Firmy Irbud samodzielnie utwardza drogi, które znajdują się w obszarze dojazdu do tych działek, 

które służą potrzebom lokalnych mieszkańców. Drogi, które są  eksploatowane przez samochody, które 

dojeżdżają do działek, są naprawiane i łatane. Działalność nie będzie poszerzana. Nie będzie ona większa 

niż aktualnie, a najprawdopodobniej mniejsza, w związku z tym, że cała działka nie jest wykorzystywana 

jednocześnie. Wody gruntowe  są zabezpieczone.  Psucie dróg także jest nadzorowane przez inwestora, 

który prowadzi działalność budowaną w zakresie budowy dróg i utrzymuje działki, z których korzysta. 

Adwokat wyjaśnił, że celem jego wizyty jest otwarcie dialogu, żeby radni posiadali właściwe informacje do 

podjęcia  decyzji, która oddziałuje na przedsiębiorcę, i która przynosi zysk  gminie.  

Adwokat zwrócił  się z prośbą o nie uleganie petycjom, które są przygotowane bez poparcia dowodowego 

albo opierają się na pustych zarzutach.  

Adwokat powiedział, że w okolicy działek, funkcjonują także inne kopalnie, jest ich bardzo dużo.  

Adwokat zakończył swoje wystąpienie stwierdzeniem, że chciałby aby wniosek wpłynął jeszcze raz 

ponownie w grudniu, na sesję Rady Gminy.  

Adwokat bardzo prosi radnych o  zapoznanie się z załącznikami, które będą załączone do wniosku.  

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zwracając się do Adwokata powiedział „nie 

stawiamy żadnych tez”. Petycja mieszkańców nie jest  tezą. Zgłaszający petycję nie muszą być 
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merytoryczni, nie muszą wszystkiego wiedzieć, ale mogą zgłaszać swoje zastrzeżenia. 

Petycja formułuje pewne zarzuty, które powodują, że wniosek o zmianę przeznaczenia jest 

odrzucony. 

Mieszkaniec miejscowości Dąbrusk odniósł się, że kopalni w Dąbrusku jest kilka i specjalnie  nikomu  

to nie  przeszkadza. Mieszkaniec uważa, że na właściciela Firmy Irbud ktoś się uwziął.  

Na  zebraniu była tylko jedna osoba z Dąbruska, pozostali byli z innych wiosek m.in. z Mrówczewa, 

powiedział Mieszkaniec.   

Korzystając z czasu, którego nie wykorzystał Mieszkaniec, Adwokat poprosił o głos.  

Adwokat powiedział, że kwestią istotną  jest również kwestia zatrudnienia. Właściciel Firmy Irbud zatrudnia 

pięć osób z sąsiedztwa działek. Negatywne rozpoznanie  wniosku spowoduje, że działalność właściciela 

Irbudu, będzie zamknięta i zagrożeniu zostanie poddane pięć etatów.  

Głos zabrał Przedsiębiorca, właściciel Firmy Irbud, który przyznał, że czasami zdarzały mu się pewne 

„wpadki”, ponieważ po drogach,  jeździło dużo samochodów. Niemniej jednak Przedsiębiorca  uważa,  

że droga powiatowa jest robiona  dzięki niemu.  Droga była w bardzo słabym stanie i do tej pory jest  

w słabym stanie. 

Przedsiębiorca powiedział, że w tej chwili ma trochę większej pracy  ale były takie miesiące, że właściciela 

nie było w miejscu wydobycia nawet przez pół roku.   

Przedsiębiorca odniósł się, że zainwestował w  ziemie, poniósł duże fundusze i zależy mu na tym, aby nie 

blokować mu działalności.  

Przedsiębiorca proponował  Wójtowi pomoc dla gminy, plac zabaw, latarnie, cokolwiek.  

Wójt nie chciał z tego skorzystać.  

Przedsiębiorca powiedział, że za rok 2024  za same wydobycie piasku gmina otrzymała od Przedsiębiorcy   

72 000,00 zł.  Prawie 70 000,00 zł  za podatki. W roku 2023,  51 636,00 zł wpłynęło do gminy  za piasek. 

Za podatki  53 841,00 zł.  W ciągu 4 lat gmina otrzymała od Przedsiębiorcy  451 000,00 zł, za podatki i za 

piasek. Myślę, że to nie są  małe pieniądze, powiedział Przedsiębiorca.  Wójt  cofnął Przedsiębiorcy podatki 

od działalności, 5 lat wstecz.  

Przedsiębiorca odniósł się, że kopalni na terenie Dąbruska jest  sporo a nikt dróg nie naprawia, tylko 

Przedsiębiorca. Koszty naprawy dróg w przeciągu 3 lat kosztowały Przedsiębiorcę  350 000,00 zł.   

Co do dróg, Przedsiębiorca powiedział, że nie jeździ po drogach gminnych,  które należą do gminy 

Staroźreby. Przedsiębiorca powiedział, że jeździ po  drodze powiatowej którą sam naprawił. Przedsiębiorca 

jeździ też po  drodze  gminy Bielsk,  którą  na swój własny koszt  poszerzył.  Droga była 3 metrowa, aktualnie 

jest 6 metrowa. Przedsiębiorca  nawiózł  kruszywa, destruktu i  utwardził drogę.   

Przedsiębiorca powiedział, ze daje  ludziom pracę oraz pieniądze dla gminy. W związku z tym czuje się 

odrzucony. Przedsiębiorca ma wrażenie jakby robił gminie wielką krzywdę.  

Przedsiębiorca wspomniał o tym, że petycja, która została wniesiona do Rady Gminy została podpisana 

przez osoby, które mieszkają w odległości  2-3 km  od żwirowni.  

Przedsiębiorca powiedział, że  tych ludzi nie zna, nie jeździ  koło nich i w ogóle, nie ma z nimi styczności.  

Jeśli chodzi o wody, Przedsiębiorca  wyjaśnił, że nie wydobywa piasku z wody. Tak więc, nie obniża 

poziomu wód.  

Przedsiębiorca posiada decyzje, zapytania do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i do Wód Polskich. 

Postanowienia są pozytywne.  

Przedsiębiorca rekultywuje żwirownie. Dwie żwirownie, są  zasypane. Aktualnie  jest tam zasiane  zboże. 

Przedsiębiorca podsumowując swoją wypowiedz powiedział, że zostawił w gminie Staroźreby wcale nie 

małe pieniądze. Za sam tylko 2024 rok wpłynie do gminy 200 000,00 zł. Ponadto wpłynie kwota za cofnięty 

podatek  do 5 lat wstecz.  

Przedsiębiorca  prosił o przeanalizowanie przez radnych  wszystkiego i wydanie pozytywnej decyzji. 

Przedsiębiorca  powykupywał  grunty i chciałbym wydobywać piasek.  

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy zwracając się do Wójta, prosił o  ustosunkowanie 

się do wypowiedzi trzech Panów, którzy zabierali głos.  
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Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy powiedział, że trudno jest mu się odnieść do tych 

wszystkich wypowiedzi ponieważ Panowie przyjechali przygotowani.  

Wójt powiedział, że większe opłaty zostały Przedsiębiorcy naliczone w związku ze zmianą klasyfikacji  

gruntów.  Wszystko jednak było w granicach prawa. Gmina była zobligowana do tego, aby te kwoty naliczyć.  

Odnosząc się do petycji, Wójt powiedział, że  petycja która została zgłoszona przez mieszkańców, wcale 

nie musi być zgłaszana przez  najbliższych sąsiadów.  Jest to petycja zaniepokojonych mieszkańców 

danego okręgu, danego rejonu.   

Wójt odniósł się, że nie do końca  współpraca pomiędzy Gminą Staroźreby, Powiatem Płockim oraz innymi 

gminami wyglądała tak pięknie jak Przedsiębiorca to przedstawił. Mieszkańcy zgłaszali wiele uwag. Rada 

Gminy je zaakceptowała i to, że ktoś nie jest w bliskim sąsiedztwie, nie znaczy, że nie może napisać petycji, 

tym bardziej, że  mieszkańcy z tych dróg korzystają. Tirów jeździło  mnóstwo. Tiry  jeżdżą również po 

drogach gminnych, na co mieszkańcy zwracają uwagę. Oczywiście nie wszystkie  samochody, muszą mieć  

naklejkę Irbud. To może być samochód wynajęty do wywiezienia  kopalin.  

Radni  byli na miejscu,  mieli wizję lokalną, podejmowali  decyzje według własnego sumienia, powiedział 

Wójt.  

Przedsiębiorca  na swoją wiarygodność wśród mieszkańców jak również i radnych pracuje od dłuższego 

czasu. Ta wiarygodność została w pewnym sensie zachwiana. Rozmowy z Przedsiębiorcą odbywały się 

wielotorowo. Próbowano z Przedsiębiorcą dojść do porozumienia, próbowano znaleźć jakieś drogi 

alternatywne. W wielu przypadkach nie dochodziło to do skutku.  I nie do końca była to  wina gminy. 

Przedsiębiorca nie dotrzymywał słowa.  Gmina nie jest od tego, żeby utrudniać.  Gmina musi dbać o komfort 

i jakość życia swoich  mieszkańców. Gmina musi się liczyć ze zdaniem  mieszkańców,  powiedział Wójt. 

Jeśli mieszkańcy nie chcą danego wydobycia, jeśli mieszkańcy nie chcą, aby  na ich terenie było 

prowadzone wydobycie i takie rzeczy zgłaszają,  to Rada Gminy jest zobligowana do tego, żeby 

podejmować  decyzje w tym  zakresie.  

Proszę złożyć wniosek, powiedział Wójt. Zostanie on rozpatrzony.  Ale zarówno Wójt jak i radni, będą  

zobligowani głosem mieszkańców. Oczywiście wszystko w granicach i na podstawie prawa, niemniej jednak 

mieszkańcy mają tutaj bardzo dużo do powiedzenia. 

Wójt odniósł się do napraw  dróg. Drogi były naprawiane po „wielkich bólach”, po wielu,  spotkaniach  

w Starostwie. Wywarto presję na Przedsiębiorcy żeby „połatał” dziury.  

Rada Gminy jest organem stanowiącym, który  decyduje i bierze pod uwagę wszystkie aspekty. Jeśli 

mieszkańcy, po części przynajmniej, nie będą uspokojeni i nie zmienią swojego zdania,  Wójt powiedział, 

że  nie wie jakie będzie stanowisko radnych.   

Wójt powiedział, że odbywały się rozmowy z Przedsiębiorcą odnośnie 5 hektarów. Przedsiębiorca miał 

wycofać wniosek. Była  rozpoczęta procedura odnośnie zmiany kierunku studium. Miało być 5 ha. Niemniej 

jednak Przedsiębiorca  złożył wniosek o wydanie pozwolenia  na  20 hektarów, pomijając  wcześniejsze 

ustalenia. Proszę się więc nie dziwić, powiedział Wójt,  że gdy mieszkańcy dowiedzieli się, że ma powstać 

tak wielka kopalnia, złożyli petycję.  

Wójt powiedział, że Przedsiębiorca nie stosuje się do ustaleń, robi wszystko  na swoją korzyść. 

Przedsiębiorca nie liczy się ani z gminą, ani z mieszkańcami, którzy są pełni obaw. Przewodniczący   ma 

rację mówiąc, że mieszkańcy  nie muszą  znać języka prawniczego, aby napisać petycję.  

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że nikt nie jest przeciwny. Rozmawiano 

z Przedsiębiorcą niejednokrotnie.  Na posiedzeniu, na  jednej z sesji, rozmawiano o wydobyciu „małymi 

łyżkami”, po 5 hektarów.  Wyglądałoby to bardziej estetyczne niż,  jedną „chochlą”  20 hektarów. Tak dużo  

hektarów,  rozkopanego wielkiego terenu, musi robić wrażenie nawet na kimś takim, kto się na rolnictwie 

nie zna i nie wie, ile to jest hektar, patrząc na pole. W ocenie Przewodniczącego, prawdopodobnie te 20 

hektarów  zaważyło na tym, że mieszkańcy złożyli petycję.  

Głos zabrał Przedsiębiorca, właściciel Firmy Irbud – który powiedział, że pierwszy wniosek złożył aby 

uzyskać  warunki środowiskowe. Przedsiębiorca powiedział, że nie chciał  kopać na 20 hektarach. Chciał 

tylko mieć warunki środowiskowe, by nie występować ciągle po 2 hektary. Dla Przedsiębiorcy są to 
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dodatkowe koszty. Są to koszty urbanisty, wnioski do Regionalnej Dyrekcji, do Wód 

Polskich, do tego dochodzą mapy geodezyjne. Przedsiębiorca przyznał rację Wójtowi, że 

Wójt proponował wycofanie wniosku, ale Przedsiębiorca rozmawiał z Sekretarzem, który kazał złożyć 

kolejny wniosek na  5 hektarów. Przedsiębiorca powiedział, że nie robi nic przeciwko Wójtowi.  Jest to 

oddzielna sprawa. Przedsiębiorca chce  to zrobić na przyszłość, żeby ponownie nie przychodzić po 

następne 2 hektary i ponownie robić papierologię. Przedsiębiorca złożył kolejny wniosek na  5 hektarów,  

które z radnymi uzgodniono. Pan Wójt miał odstąpić od raportu środowiskowego.  

Przedsiębiorca bierze pod uwagę swoje wydatki.  Przedsiębiorca powiedział, że nie chciał  otwierać kopalni 

na 20 hektarach. Chciał tylko zrobić warunki środowiskowe. Decyzja z Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska i z Wód Polskich,  nie zawierała żadnych zagrożeń.  

Przedsiębiorca powiedział, że nie jeździ i nie będzie jeździł, po drogach gminnych Staroźreb, bo wie,   

że mu nie wolno.  

Pan Łukasz Kinalski  – Przewodniczący Rady Gminy  odniósł się, że możemy dyskutować  

w nieskończoność. Niemniej jednak, Przewodniczący powiedział, że zaprasza do składania pism. 

Bez względu na to, czy będą to pisma do Rady Gminy, czy też do Wójta,  przejdą  one stosowną procedurę. 

Taką, jaka jest określona w KPA i w ustawie o samorządzie gminnym.  

Najlepszym kontaktem będą pisma, ponieważ w tej chwili wspólne porozumienie nie jest możliwe. 

Być może,  pisma nas  zbliżą, powiedział Przewodniczący i dodał, że radni nie są nastawieni przeciwko 

Przedsiębiorcy.  

Przewodniczący powiedział, że pewne niuanse bardzo mocno działają na społeczeństwo. Dobre wrażenie 

można zrobić tylko raz, a bardzo łatwo jest je zepsuć, czymś, na co pracowaliśmy wiele lat.  

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Wójta, prosząc o bardzo krótkie ustosunkowanie się do tego,  

o czym powiedział Przedsiębiorca.  

Pan Kamil Groszewski – Wójt Gminy  odnosząc się do wypowiedzi Przedsiębiorcy powiedział,  

że Przedsiębiorca przedstawił wyłącznie swoją własną interpretację i swój pogląd, niekoniecznie odnosząc 

się do całokształtu sytuacji. Były rozmowy z radnymi i z Wójtem.  Wszystko było ustalone. A Przedsiębiorca  

poszedł do Sekretarza, którego w tej chwili nie ma, nie możemy tego potwierdzić i zmienił ustalenia.   Swoją 

wypowiedz Wójt zakończył konkluzją, że za chwilę Przedsiębiorca znów pójdzie  do kogoś i znów zmieni 

ustalenia. Bo gdzieś tam jest  wygodniej, prościej i łatwiej, tak jak to wielokrotnie się zdarzało.  

 

Ad.9. Zamknięcie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Łukasz Kinalski - Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

o godz. 17.34 XII sesję Rady Gminy Staroźreby. Sesja trwała 1 godzinę i 34  minuty. 

 

          Protokołowała:                                                                                Przewodniczący obrad:  

      Grażyna Sobiesiak                                                                         Przewodniczący Rady Gminy 

   

                                         Łukasz Kinalski 


